
 

 

 

Referat Bestyrelsesmødet onsdag D. 27/2 2022, kl. 17-  ca 19. 

Der vil være lidt knækbrød og frugt, samt kaffe og te.  

Jeg kan ikke love vi er helt færdige kl. 19 – derfor står der ca. .  

Deltagende: Marie Louise, Charlotte, Cecilie, Laura og Tanja 

Afbud fra: Christine 

Referent: Tanja 

Emne Beskrivelse 

Info fra leder Økonomi 
Vi kom ud af 2022 med et underskud på papiret, på 111.000. 
Jeg manglede refusion for rotationsvikar på 121.000, som ikke 
nåede med på 2022 regnskabet.  
Men reelt har jeg holdt mig inden for rammen.  
I 2023 kommer der som før nævnt, OK besluttet lønstigning, 
men ikke midler til at dække merudgiften, det skal tages af 
eget budget. 
Der kommer ligeledes en lønstigning i oktober, på samme 
møde.  
Det ser pt ud til, at jeg kommer ud med et overskud på godt 
80.000, men det kan nå at ændre sig, da der er forhold jeg ikke 
kan forudsige 

 Sygdom og brug af vikartimer 

 Elregning grundet dårligt fyr 

 Overskud der skal leveres til kommunekassen mv 
MEN jeg bruger ALT det jeg kan på hænder og er der overskud, 
har vi flere ting der står til udskiftning, cykler, Ipads mv.  
 
Kommende børn og stue inddeling ift personale 

 Vi rykker børn op på næste stue over 3 gange i 2023; 
Maj, August og November. 

 Sabrina er ansat midlertidigt til 1. maj og hende har ikke 
råd til at forlænge. 



 Stuerne vil se ud som følger: 
Ællingerne; Jane, Janne og Betina 
Mariehøns: Rie og Mette 
Brumbasser: Laura, Kate og Kimberly 

Evaluering af den styrkede lærerplan i huset 

 Vi har besluttet at evaluerer følgende områder; 
- Forældresamarbejde 
- Kultur, æstetik og fællesskab 
- Børnefællesskaber med udgangspunkt i arbejdet i 

mindre grupper.  

 Evalueringen skal være færdig og på hjemmesiden 
senest d. 1. Juli 2023. Og vi arbejder med dette på p-
møder, s-møder og i praksis frem til ultimo maj.  
 

 

Evaluering af det 
styrkede 
lærerplan 

 Evaluering af ”Forældresamarbejde.” 
- Trin 1. Vi gennemgår det, der er skrevet i Allindelille 

Styrkede lærerplan og retter dette til. 
Vi får en gos snak omkring vores værdier i 
forældresamarbejdet. 

- Trin 2. Herefter taler vi om, hvad vi godt kunne 
tænke at vide mere om, for at kunne styrke vores 
forældresamarbejde og vi vælger at udfærdige et 
spørgeskema til alle forældrene.  

- Dette kommer ud snarest og vi arbejder med det til 
vores næste møde,  

Kommende 
datoer til 
bestyrelsesmøder 
frem til 1. maj 
2023.  

 21. marts  2023 

EVT Evaluering af forældrekaffe v/Charlotte 

 Svært at dække, hvis den der er sat på, ikke kan komme 
pga barn syg eller andet.  

 Fredag d. 3/3 er det Christine.  

 Fredag d. 14. er det Marie Louise 
 


